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Krystyna Wałach 

Radna Miasta Rybnika 

 

Sz.P. Piotr Kuczera 

Prezydent Miasta Rybnika 

 

 

Dot. Przycięcia gałęzi drzew na ul. Czecha 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się z prośbą o przycięcie gałęzi drzew na ul. B. Czecha w Chwałęcicach. 

Gałęzie zasłaniają widoczność kierowcom wyjeżdżającym z parkingu przy sklepie Domix            

i Bisam, ograniczają widoczność, co stwarza zagrożenie dla użytkowników na odcinku tej 

drogi.  

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby.  

 

 

Z poważaniem  

Krystyna Wałach 


